



聖母書院
Our Lady's College

Address : 九龍黃大仙龍鳳街三號
3 Lung Fung Street, Wong Tai Sin, Kowloon
Telephone : 2327 5860 Fax : 2752 7645
Web Site : <http://www.olg.edu.hk> E-mail : info@olg.edu.hk

有關 2018 - 2019 年度中一候補學位申請事宜

- (一) 本校是一所天主教女子中學，由母佑會創辦。
- (二) 本校以英語為主要教學語言。
- (三) 報名日期：2018 年 7 月 10-11 日 (辦公時間：上午 9:00 至下午 4:00)
- (四) 遞交申請表時，請附上以下學生文件之影印本：
 1. 身份證
 2. 小五及小六成績表
 3. 中一派位證
 4. 領洗紙 (如適用)
 5. 推薦信 (如適用)
- (五) 交表地點：本校接待處
- (六) 所有申請者均必須參與入學筆試(英文科)，有關安排如下：

日期：2018 年 7 月 12 日(星期四)
時間：上午 9:00 至 9:45 (請於考試開始前十分鐘到達本校報到)
地點：本校課室
注意事項：a. 請帶備文具及申請者的身份證明文件正本。
b. 本校會於入學筆試後甄選部分申請者進行面試。獲邀進行面試的申請者將接獲本校電話通知於 2018 年 7 月 12 日下午或 7 月 13 日上午到校面見，若在上述期間未接獲通知者可作落選論。申請者無須致電本校查詢。
c. 若教育局在入學筆試或面試舉行當天宣布全港學校停課，申請者請瀏覽本校網頁，了解本校之最新安排。
- (七) 取錄結果：獲取錄者將收到校方電話通知，落選者不作另行通知，申請者無須致電本校查詢。

Information on application for S1 remaining school places (2018 – 2019)

- I. The school is a Catholic girls' school, sponsored by Institute of Daughters of Mary Help of Christians (Salesian Sisters).
- II. The medium of instruction is mainly English.
- III. Application Period: 10-11 July 2018 (Office Hours: 9:00 a.m. – 4:00 p.m.)
- IV. Photocopies of the following student's documents shall be submitted together with the completed application form:
 1. Hong Kong Identity Card
 2. P.5 and P.6 Academic Reports
 3. S.1 Allocation Slip
 4. Certificate of Baptism (if applicable)
 5. Recommendation Letter (if applicable)
- V. Venue of Submission of Application: School Reception, Our Lady's College
- VI. All applicants are required to sit for an admission examination (English Language). Arrangements are as follows:

Date: 12 July 2018 (Thursday)
Time: 9:00 a.m. – 9:45 a.m. (Please report to the school 10 minutes earlier before the test begins)
Venue: Classrooms, Our Lady's College
Note: a. Applicants must bring stationery as well as the applicant's Identification Document.
b. The School will shortlist applicants after the admission examination. Shortlisted applicants will be notified by phone to attend the interview to be conducted on either 12 July (PM) or 13 July (AM) at the school campus. Applicants may assume their applications are unsuccessful if they do not receive any phone calls from the school after the aforementioned period. Applicants need not make enquiries to our school about their application status.
c. In case the Education Bureau announces the closure of schools on the dates of admission examination or interview, applicants should visit the school website for further arrangements.
- VII. Release of results: Only successful applicants will be notified by phone. Applicants need not make enquiries to our school about their application status.

Our Lady's College

聖母書院

Application for Secondary One Remaining School Places (2018-2019)

中一候補學位申請表 (2018-2019)

Application No. 申請編號: _____

(For office use only 由校方填寫)

I. Particulars of Applicant 申請者資料

Name of Student (English) 學生姓名 (英文)	(Chinese) (中文)	Student's Recent Photo 申請者近照
Student Reference No. 學生編號	HKID Card No. 香港身份證號碼	
Date of Birth (DD/MM/YY) 出生日期 (日/月/年)	Place of Birth 出生地點	
Home Telephone No. 住宅電話號碼	Mobile Phone No. 手提電話號碼	
Residential Address 通訊地址		
Primary School Attended 就讀小學	District 區域	
Secondary School Allocated 獲派中學	District 區域	
Religion 宗教		(如屬天主教，請附上領洗紙影印本) (For Catholic, please provide a photocopy of Certificate of Baptism)

II. Particulars of Parents / Guardian 家長/監護人資料

	Father 父親	Mother 母親	Guardian (if any) 監護人(如適用)
Name in English 英文姓名			
Name in Chinese 中文姓名			
Relationship 與申請者關係	父 女	母 女	
Occupation 職業			
Mobile Phone No. 手提電話號碼			

III. Summary of P.5 and P.6 Academic Reports 小五、小六成績表撮要

	Chin 中	Eng 英	Maths 數	Class Position 班名次/ 全班人數 (如適用)	Form Position 級名次/ 全級人數 (如適用)	Grade of Conduct 操行等級	Comments 評語
P.5 (1 st Term) 五年級(上學期)				／	／		
P.5 (2 nd Term) 五年級(下學期)				／	／		
P.6 (1 st Term) 六年級(上學期)				／	／		
P.6 (2 nd Term) 六年級(下學期)				／	／		

IV. Other Information 其他資料

	Name 姓名	Relationship 與申請者關係	Class / Year of Graduation 班別/畢業年份
Parent(s) or sibling(s) attended or attending our school 在本校就讀之親屬 (包括現就讀者及已畢業者)			
Name of Referee (if applicable) 介紹人姓名 (如適用)			
Have you applied for a S1 Discretionary Place of our school? 有否申請本校自行分配學位? <input type="checkbox"/> Yes 有 <input type="checkbox"/> No 沒有			

Note: The personal data provided in this form will only be used for the process of S1 school place admission. The data will be completely destroyed upon the completion of the process by the end of the school term.

註: 閣下在本表格內提供的資料只供投考本校學位之用, 本表格將於本學期終完成有關派位程序後銷毀。